
Internetconsultatie Jachtseizoen Haas en Konijn 

Hierbij maak ik bezwaar tegen uw voornemen om de jacht op haas en konijn het komende 

seizoen te sluiten. 

Ik heb in de provincie Groningen in combinatie een jachtterrein van ca 600 ha.  Dit is een 

aanzienlijkgebied waarin we ook over een groter gebied de wildstand kunnen monitoren en 

beheren.  

Omdat het jachtgebied in de provincie Groningen ligt zal ik in mijn zienswijze richten op het 

sluiten van de jacht op het haas, maar geld natuurlijk niet minder voor het konijn in de 

gebieden waar deze voorkomt.    

Ik heb mijn jachtopleiding afgerond in 1999, maar al jaren daarvoor vanaf ca 1985 ben ik 

betrokken bij de jacht en wildbeheer. (totaal al meer dan 35 jaar) En dit niet alleen in het 

seizoen maar het hele jaar door.  

In deze lange periode van beheer wordt jaarlijks de hazenstand bijgehouden en vragen we 

door het jaar heen ook de boer hoe de hazenstand is en of hij bijzonderheden ziet. 

Uit veld- ervaring weten we per gebied wat een gezonde hazenstand is en wordt mogelijke 

afschot hierop afgestemd. 

 

De motivatie om de jacht te sluiten is ingegeven door een achteruitgang van de hazenstand. 

Op welke gegevens en op welke tellingen is dit gebaseerd?   

Zijn tellingen van ons als jagers c.q. van de WBE  hierin mee genomen?  

Ik ben uiteraard niet alle dagen in mijn jachtveld, maar ik kan mij niet herinneren dat ik 

iemand ben tegengekomen (buiten WBE leden om), die in mijn jachtveld de wildtelling heeft 

uitgevoerd. 

Hoe worden alle veldwaarnemingen samengebracht  tot een reëel beeld waarop een 

zorgvuldig besluit genomen kan worden? 

Zolang het FRS systeem bestaat wordt de afschot-aantallen en gebied waar de afschot heeft 

plaats gevonden geregistreerd, hieruit blijkt geen sterke afname in aantallen. Uiteraard zit er 

wel een (natuurlijke) schommeling in de populatie. 

In mijn jachtgebied is wel een deel afgevallen door wegen aanleg en stadsuitbreiding, op 

deze terreinen is de wild en de hazenstand wel verminderd, maar dit is niet gerelateerd aan 

jacht. 

Om de druk van de landbouwmethoden te verminderen wordt in overleg met de boeren 

gekeken wanneer gemaaid gaat worden en waar mogelijk worden (jonge) hazen opgespoord 

en veilig gesteld. Tevens is nu in  ontwikkeling een systeem waarmee een 

warmtebeeldcamera op de tractor gemonteerd kan worden, hiervan zijn de eerste proeven 

uitgevoerd, als dit systeem praktijk-klaar is gaan we in gesprek met de boeren om hier 

gebruik van te maken. 

Al met al steken we veel energie in het wildbeheer omdat ik hiermee ben opgegroeid en dit 

ook belangrijk vind. Al deze uren en tijd zijn een passie en geven mij ook energie 



Gezien de zorgvuldigheid die wij hebben met betrekking tot beheer van de wildstand en in 

mijn veld niet aantoonbare afname van de hazenstand zie ik geen aanleiding of juridische 

noodzaak voor deze uiterst ingrijpende maatregel. 

Ik heb het dringende verzoek af te zien van deze maatregel omdat op geen enkele wijze is 

aangetoond hoe de wild, en met name de hazen stand hiermee gediend is.  Mijns inziens 

moet een besluit gebaseerd zijn op een zorgvuldiger onderzoek waarbij alle 

gebiedsbetrokkenen, dus ook de jagers en andere vrijwilligers , bij betrokken worden. 


